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Fractie ID Onderwerp Vraag Antwoord Portefeuille
houder

GL 28 caparis Wat zijn de vorderingen met de nieuwe 
aanpak, de resultaten van de nieuwe 
onderneming. Is er sprake van een 
stabiele en duurzame financiële situatie

Op 23 september jl. is er een info sessie 
geweest waar diep ingegaan is op de 
afwikkeling van de Fair deal, de 
dienstverlening aan gemeenten en de 
effecten van Corona. Het is voor de 
liquiditeitspositie wel noodzakelijk dat de 
Corona compensatie van het rijk van ruim 3 
miljoen wordt doorgesluisd naar Caparis 
door alle 8 deelnemende gemeenten.

H. Rinkes

GL 27 Schuldhulpverlening Nemen we het model van Arnhem mee 
in de overwegingen? Kwijtschelden 
schulden bij mensen die anders nooit 
meer uit de schulden komen

In ons terugvorderingsbeleid houden wij al 
rekening met "kwijtschelding wegens 
schuldenproblematiek" bij niet fraude 
invorderingen. Verder werken wij als NVKK 
lid volgens het principe dat een schuldenaar 
die zich gedurende een periode van 
maximaal 36 maanden volledig heeft 
ingezet om zijn schulden te betalen recht 
heeft op een schone lei.

H. Rinkes

GL 26 WMO Gaan we weer over naar het 
inkomensafhankelijke 
abonnementstarief WMO (zie 
binnenlands bestuur)

Hoewel gemeenten in 2018 massaal hebben 
geageerd  tegen invoering van het 
abonnementstarief is deze maatregel toch 
ingevoerd en de wet daarop aangepast.  De 
effecten worden gemonitord en besproken 
met het ministerie.  Wij verwachten niet  
tot dit op korte termijn  tot afschaffen van 
het abonnementstarief zal leiden.

J. Zoetendal

GL 25 Jeugdhulp Hoe zit het met de winsten van de 
zorgaanbieders, zie onderzoek Follow 
the Money

Het follow the money onderzoek is ons 
bekend en via SDF worden ook gesprekken 
gevoerd met aanbieders waarbij de winsten 
opvallend zijn. Tot nu toe is met geen 

J. Zoetendal



enkele Friese contractpartij het contract 
beëindigd.

GL 24 Uitvoeringsprogram
ma's stand van 
zaken algemeen

Worden alle uitvoeringsprogramma's 
voorgelegd aan de raad, indien 
verzocht door een partij

Bij het vaststellen van de kadernota en 
sturingsdocument is een overzicht gegeven 
van de programma’s die worden 
voorgelegd. Wanneer een 
uitvoeringsprogramma niet ter 
besluitvorming wordt voorgelegd, ontvangt 
u deze ter informatie met een raadsbrief. 
Het staat een fractie vervolgens vrij deze 
raadsbrief te agenderen.

H. Rinkes

SP 20 thema caparis Vorig jaar was er spraken van dat er 
mensen met een beschutte werkplek 
verplaats moesten worden door te 
weinig werk. Daardoor kwamen er 
mensen die eigenlijk op een 
prikkelarme werkplek moeten werken, 
op een werkplek met teveel prikkels. 
Hoe is het nu met het aanbod van 
werk? En zijn de mensen inmiddels wel 
weer op hun aangepaste beschutte 
prikkelarme werkplek aan het werk?

Zie antwoord ID 38. H. Rinkes

SP 19 thema wmo vervoer Wanneer begint de nieuwe 
aanbesteding wmo vervoer? Is er al 
een evaluatie over de vorige 
aanbesteding waar de SP mee heeft 
geholpen met ontwikkeling dmv 
zwartwit boek WMO? Zo ja, wanneer 
krijgen we die evaluatie ter inzage, en 
zijn er eventuele knelpunten nog 
geconstateerd in die evaluatie?

Antwoord op vraag 1: De overeenkomsten 
Wmo-vervoer eindigen op 1 januari 2022. 
In het eerste kwartaal van 2021 wordt de 
aanbestedingsprocedure gestart.  Antwoord 
op vraag 2 : Er is niet geëvalueerd. We 
gaan bij de voorbereiding op het nieuwe 
inkoopproces belanghebbenden wel horen 
om hun ervaringen/knelpunten te 
betrekken bij het opstellen van het bestek.

J. Zoetendal

SP 18 thema wmo 
huishoudelijke hulp

Vragen van de Socialistische Partij in 
het kader van de oplopende kosten 

U wordt hier uitgebreid over geïnformeerd 
in de financiële bestuursrapportage sociaal 

J. Zoetendal



WMO:  Volgens artikel in Trouw 11-11-
2020 zijn de kosten wmo voor 
huishoudelijke hulp en diensten met 
meer dan 12 procent gestegen  dit 
wordt veroorzaakt door de nieuwe wet- 
en regelgeving die ingevoerd is per 1 
januari 2019. Door die wijziging 
kunnen de midden- en hogere 
inkomens goedkoop  gebruik maken 
van voorzieningen, vooral de 
huishoudelijke hulp kan voor enkele 
tientjes door de gemeente verzorgd 
worden. De compensatie van het rijk (€ 
145.000.000) is onvoldoende volgens 
de VNG. Dit gaat ten koste van (oa. 
betaalbaarheid) de voorzieningen die 
juist de lagere inkomens hard nodig 
hebben Vragen:  1. Geldt dit beeld wat 
de VNG beschrijft ook voor 
Heerenveen, zo ja over wat voor 
bedrag (bij b.v. tien procent stijging 
kosten t.o.v. 2018) gaat het dan 
ongeveer?  2. Gaat het college ook 
maatregelen treffen om deze onnodige 
consumptie van de hogere inkomens 
uit de staatsruif aan te pakken en de 
begroting voor 2022 geen rekening 
meer te houden voor extra kosten? Ook 
kan de gemeente een wachtlijst 
creëeren en de rijken laten wachten  is 
dat een suggestie die kan worden 
overgenomen en/of heeft de gemeente 
andere suggesties om dit onnodige 

domein, die in de loop van deze week ( 
week van 16 november) wordt verstuurd.



gebruik van voorzieningen van de 
overheid tegen te gaan?

SP 17 thema jeugdhulp Wat gaan we doen met zoveel 
aanbieders en de martktwerking die de 
jeugdzorg kapot maakt? Hoe krijgen we 
goede betaalbare zorg met controle 
voor de raad?

Het grote aantal zorgaanbieders binnen de 
jeugdhulp is gekozen vanuit het 
uitgangspunt dat jeugdigen en  hun 
gezinnen keuzevrijheid moeten hebben als 
het gaat om een zorgaanbieder. In de 
evaluatie van het bekostigingsssyteem 
gespecialiseerde jeugdhulp (een evaluatie 
die als bijlage bij de raadsbrief van 
november aan de raad is toegestuurd), is 
naar voren gekomen dat er bij de nieuwe 
aanbesteding per 1 januari 2022 
nadrukkelijker gekeken moet worden naar 
een sluitend landschap en naar onnodige 
overlap in aanbieders. In SDF verband 
zoeken we hiervoor een passende 
oplossing.  De marktwerking binnen de 
jeugdhulp is in onze ogen al weer op z’n 
retour. Zoals we met de raad in werksessie 
over het uitvoeringsplan getransformeerde 
jeugdhulp hebben besproken, is ons 
uitgangspunt dat we via co-creatie invulling 
geven aan de transformatie. Bij co-creatie 
is sprake van partnerschap en 
samenwerking: ook tussen de 
zorgaanbieders die mee willen doen.  
Goede betaalbare zorg met grip door de 
gemeenteraad is een resultaat van 
enerzijds duidelijke kaderstelling met een 
langjarige tijdshorizon en met een 
meerjarig partnerschap tussen 
opdrachtgever en opdrachtnemers. En 
anderzijds met duidelijke kwaliteitseisen die 

J. Zoetendal



de gestelde kaders inhoud geven en 
toetsing op die eisen en indicatoren. Voor 
de kaderstelling is naast ons college ook de 
gemeenteraad verantwoordelijk. Dat doen 
we overigens in SDF verband hetgeen 
inhoudt dat we over de kaders, eisen, 
indicatoren en monitoring met de andere 
gemeenten en de centrumgemeente 
overeenstemming dienen te hebben.  In het 
kader van de evaluatie van de 
centrumgemeenteregeling SDF komt zeker 
de kaderstelling en de gezamenlijkheid van 
de achttien Friese gemeenten aan de orde.

PvdA 63 LHBT-lessen en 
samenwerking met 
Tumba

Er worden LHBT-lessen op scholen 
aangeboden en wij zijn benieuwd hoe 
dit verloopt en hoe de samenwerking 
met Tumba hierin verloopt. Op 14 
november lazen we hierover een artikel 
in de LC wat onze aandacht heeft 
gewekt.

Met Tumba hebben we afspraken gemaakt 
over het aantal voorlichtingen per jaar. 
Totaal zijn dit er 15 per jaar, zoals 
vastgesteld in het LHBTI actieplan. In 
verband met de lastige omstandigheden 
door corona het afgelopen jaar lukt het 
echter niet om dit resultaat te behalen. We 
hebben met Tumba afgesproken dat het 
tekort wordt meegenomen naar volgend 
jaar. In onze gemeente hebben we nauw 
contact met onze samenwerkingspartners 
(zoals Tumba, COC, Regenboogbelang en 
Caleidoscoop) over de voortgang van het 
regenboogbeleid.
In de bijlage een overzicht van de 
voorlichtingen die gegeven zijn. (Zie iBabs)

J. Zoetendal

PvdA 64 Verloop afwikkeling 
declaraties 
zorgaanbieders en 

Hoe verloop de afwikkeling van de 
declaraties van zorgaanbieders in de 
coronaperiode en heeft Corona effect 
op WMO vervoer?

De afwikkeling van de declaraties gebeurt 
volgens afspraak. Zorgaanbieders 
declareren enerzijds de werkelijk geleverde 
zorg en dienen apart declaraties van de 

J. Zoetendal



effect Corona op 
WMO vervoer

(door corona ) niet geleverde zorg. Dit tot 
maximaal 100% van de gemiddelde omzet 
van de eerste drie maanden van dit jaar. 
Corona heeft zeker invloed op het Wmo 
vervoer. Er wordt veel minder gereden. 
Volgens landelijke afspraak worden 
taxibedrijven ook gecompenseerd voor de 
niet gereden ritten tot 80% van de 
gemiddelde omzet van de eerste drie 
maanden van dit jaar.


